

[Home](#) ▶ [News & announcements](#) ▶ [News](#) ▶ [Enforcement news](#)

## SFC Successfully Prosecutes Tsang King Hung for Contravening the Securities (Disclosure of Interests) Ordinance

3 Oct 2000

The Securities and Futures Commission (SFC) announced today that under the Securities (Disclosure of Interests) Ordinance, it had successfully prosecuted Mr Tsang King Hung (Tsang), an ex-director of Medtech Group Company Limited (Medtech) (previously known as Stime Watch International Holding Limited).

The case against Tsang related to his acquisition of 9,302,000 Medtech shares through four nominees' accounts during the period 29 July 1997 to 1 August 1997 for which he had not reported his change in shareholding to the Stock Exchange of Hong Kong Limited.

Mr P C White, a Magistrate at Western Magistracy, sentenced Tsang to three months imprisonment, suspended for three years.

Page last updated : 1 Aug 2012

[主頁](#) ▶ [新聞稿及公布](#) ▶ [新聞稿](#) ▶ [執法消息](#)

## 證監會成功檢控曾景雄指其違反《證券(披露權益)條例》

2000年10月3日

證券及期貨事務監察委員會(證監會)今天公布,本會成功根據《證券(披露權益)條例》檢控曾景雄(曾氏);曾氏是邁特科技集團有限公司(邁特科技)(前稱錶準時國際控股有限公司)的前任董事。

證監會對曾氏所提出的檢控,涉及曾氏在1997年7月29日至1997年8月1日期間,透過4個代名人帳戶取得9,302,000股邁特科技股份,但曾氏未有就此向香港聯合交易所有限公司申報其持股量的改變。

西區裁判法院韋達裁判官裁定曾氏觸犯法例,判處其監禁3個月,緩刑3年。

最後更新日期:2012年8月1日